
Referat DARU generalforsamling 2022 d. 06/11/22 
 

1. Valg af dirigent og referent. 

a. Anders vang er dirigent. Emma Højgaard er referent.  

 

2. Godkendelse af dagsorden og stemmeberettigede. 

Mads Troelsgaard er repræsentant fra CAS, Anna Movin fra SOK multisport, 

Anders Vang fra AaA.  

 

3. Bestyrelsen aflægger sin beretning ved formand Johan Thorup. 

Trods at året started med fortsat corona, så har der ikke været tilbagegang i 

adventurerace miljøet, selvom det er noget man ser i mange andre idrætter. Der 

er fighter-distancer til de fleste løb og det udbreder sporten for alle der måtte 

ønske at lave adventure, på alle niveauer.  

 

Cuppen er blevet afviklet med to fede DM distancer og god tæt konkurrence. 

Kong Vinter er også blevet en del af den europæiske løbsserie i 2023 og det er 

fedt at der bliver lagt kræfter og ambition i de danske løb. 

 

Mth. samarbejde med andre organissationer, har der det seneste år været lidt 

gang i dialogen med både DIF og DOF, og det er super spændende.  

 

Det seneste år har bestyrelsen brugt kræfter på en del online møder, snak om 

cykel-regler, og budgettering af medie og markedsføring.  

 

4. Fremlæggelse af det reviderede regnskab pr. d. 30.09.22 til godkendelse. 

Overskud: 1841 kr.  

Egenkapital: 92335 kr. 

Aktiver/passiver: 248.617 kr. 

 

Regnskabet godkendes.  

 

5. Fremlæggelse af hovedbestyrelsens budgetforslag for det kommende år. 

Der er ikke udarbejdet noget nyt. Vi tager udgangspunkt I budgettet fra sidste år. 

Der bruges færre penge på transport/mad i forbindelse med møder.  

 

Vi snakker om posten med 5000 kr. til sportslige udviklingstiltag. Det er en 

penge-post som ikke er blevet brugt i det forgangne år, men som der er bred 

interesse i, at vi gerne vil bruge flere resurser på – også for at få nogen til at gribe 

muligheden og føre arrangementet ud i livet. En måde at bruge pengene på, 



kunne være en weekend med AR-folk fra hele landet, hvor man både har fokus på 

social træning, men i høj grad også at dele erfaringer i forhold til at opstarte en 

forening og fx. at lave en god træning. Det er vigtigt i den forbindelse, at DARU 

tager fat i nogle potentielle arrangører og udbreder kendskab til muligheden.  

 

Der foreslåes at afsætte 20.000 kr. til sportslige udviklingstiltag (med en 

forventing om to arrangement) og at vi sænker foto/markedsførrings budgettet 

til 5000 kr. Vi sænker også budgettet til beachflag og banner fra 5000 kr. til 1000 

kr. Dette vedtages. 

 

6. Fastsættelse af medlemskontingent – aktuelt 100. 

Thomas Guldmann forslår at det personlige kontingentet hæves til 125 kr, men at 

foreningernes kontingent på 50 kr. fastholdes. Anders Vang forslår at man 

differentierer på alder eller fx mellem studerende og ikke-studerende – dette er 

desværre lidt bøvlet for tilmeldingssystemet.. 

 

Man kunne også ligge op til, at der skulle være studenter-rabat på løb.  

 

Der stemmes om at hæve budgettet til 125 kr. og dette vedtages.   

 

7. Behandling af indkomne forslag. Ingen 

 

8. Valg af formand, jf. § 4, stk. 13. 

Johan Thorup genopstiller og genvælges uden kampvalg.  

 

9. Valg af 2 menige medlemmer til hovedbestyrelsen, jf. § 4, stk. 13. 

Lars Bukkehave og Simon Gregersen genopstiller begge. Begge genvælges uden 

kampvalg.  

 

10. Valg af mindst to suppleanter til hovedbestyrelsen. 

Casper Iversen, Mads Troelsgaard, Asta Silkjær Møller og Thomas Guldmann 

genopstiller alle. Emma Elisabeth Højgaard genopstiller ikke. 

 

Gustav Kircher, Jens Visti og Simone Haarstrup opstiller også. 

 

Bestyrelsen tager glædeligt imod alle suppleanter! 

 

11. Valg af godkendt revisor, jf. § 7, stk. 3. 

Vi fortsætter med vores vanlige revisor.  

 

 



12. Eventuelt 

Der snakkes lidt om hvorvidt man i bestyrelsen har nogen forsikringsmæssig 

sikkerhed, hvis der skulle ske noget med foreningens penge.  

 

Anders Vang: DARU cuppen 

Der er ikke sket så meget med DARU cuppen i år – ingen opdateringer på 

Facebook eller særlig udbredelse af kendskabet til det, at der faktisk er en fed 

konkurrence, som vi bruger præmie-udgifter på osv.  

 

Der er bred enighed om at det er vigtigt og at det er et oplagt ansvarsområde i 

den nye bestyrelse. Det behøver måske ikke engang at være en bestyrelses-post – 

arbejdet kunne sagtens uddelegeres til nogen udenfor bestyrelsen, som er meget 

engagerede i DARU cuppen.  

 

Casper Iversen forslår at man ser lidt nærmere på hvordan cuppen er organiseret i 

forhold til point. Der snakkes både om hvorvidt man skal afskaffe master-rækken 

til cuppen, eller at man kunne slå hele cuppen sammen, så master- og 

challengeløb samler point til en samlet række. Man skal også være opmærksom 

på hvorvidt der er meget stor udskiftning under samme holdnavn. Tankerne om 

individuelle point er også oppe at vende.  

 

Johan Thorup gør opmærksom på at det kan kræve en større om-organisering af 

det bagvedlæggende IT-system.  

 

Cuppen har en række gode egenskaber:  

- Den motiverer til at være vedholdende og køre mange løb  

- Den samler folk under samme holdnavn og skaber team-følelse  

- Den sparker til deltagernes konkurrence-gen 

 

Udfordringer: 

- At man skal køre som fast hold og derfor ikke kan samle personlige point hvis 

man ikke har et fast hold... 

- At man aktuelt skal vælge om man vil køre i master eller challenge række 

- At holdene er ret dårlige til at opdaterer deres holdinfo..... 

 

Hvad er cuppens formål? Man bør overveje at cuppen faktisk er med til at afgøre, 

hvorvidt man skaber bredde på konkurrencerne (altså muligheden for flere 

forskellige distancer) eller om man fokuserer sporten mere om færre distancer.  

 

 

Anna Movini: udbetaling af penge til løbslederne inden løbsafviklingen.  



 

 


